



Stable procedure Horseball World Cup

Purchase of hay/chips :

The supply office is open twice a day in front of the "E" stable.

morning : 8am / 10am

afternoon : 4pm / 7pm

Hay and shavings can be purchased at the hay/shavings office. No grain, supplements or care products will be available for sale at the hay/chip buying office.

Shavings : 15€

Hay : 6€

The straw is self-service.

For the comfort of all, teams are asked to keep the stables and adjoining areas clean.

Access to the stables is limited. To gain access, you will need a specific wristband, which will be requested at the entrance. Between 1am and 7am a discharge must be signed to enter the stables.



Procédure écuries Horseball World Cup

Achat foin/copeaux :

Le bureau de ravitaillement est ouvert deux fois par jour en face l'écurie « E ».

Matin : 8h/10h

Après-midi : 16h/19h

Au bureau des achats foin/copeaux vous pourrez acheter du foin et des copeaux. Aucun grain, complément et soin ne sera en vente au bureau des achats foin/copeaux.

Copeaux : 15€

Foin : 6€

La paille est en libre-service.

Pour le confort de tous, il est demandé aux équipes de veiller à garder les écuries et les espaces mitoyens propres.

L'accès aux écuries est limité. Pour y accéder, vous devrez avoir un bracelet spécifique, qui vous sera demandé à l'entrée. Entre 1h et 7h une décharge devra être signée pour rentrer dans les écuries.